002135

Sky Stripes

Picture Description?)

A low-angle shot shows silhouetted power lines against a streaky, colorful sky at dusk or dawn.

Analysis?)

This striking photograph captures a string of silhouetted utility insulators against a dynamically blurred
background of atmospheric hues. The composition plays with the tension between the geometric pre-
cision of the man-made objects and the soft, ethereal quality of the sky, rendered in streaks of blues,
grays, oranges, and yellows. The dramatic lighting and angle create an abstract and otherworldly effect,
transforming the mundane into something beautiful and evocative.
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Picture Data

002135 - Sky Stripes

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 12/2013 12/2013 05/2014
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Himmelsstreifen

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot shows silhouetted power lines against a streaky, colorful sky at dusk or dawn.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel zeigt silhouettierte Stromleitungen vor einem streifigen, farbenfrohen Himmel in der Abend- oder Morgendämmerung.
    
    
      This striking photograph captures a string of silhouetted utility insulators against a dynamically blurred background of atmospheric hues. The composition plays with the tension between the geometric precision of the man-made objects and the soft, ethereal quality of the sky, rendered in streaks of blues, grays, oranges, and yellows. The dramatic lighting and angle create an abstract and otherworldly effect, transforming the mundane into something beautiful and evocative.
    
    
      Diese markante Fotografie fängt eine Reihe von silhouettierten Stromleitungsisolatoren vor einem dynamisch verschwommenen Hintergrund atmosphärischer Farbtöne ein. Die Komposition spielt mit der Spannung zwischen der geometrischen Präzision der von Menschenhand geschaffenen Objekte und der weichen, ätherischen Qualität des Himmels, der in Streifen aus Blau, Grau, Orange und Gelb wiedergegeben wird. Die dramatische Beleuchtung und der Winkel erzeugen einen abstrakten und überweltlichen Effekt, der das Alltägliche in etwas Schönes und Evokatives verwandelt.
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